
 
 

 

 
 

Sportraad 
 
 
DATUM: 
 

Dinsdag 3 november 2020, 20:00 uur Microsoft Teams 

AANWEZIG: Joy Sergeys, schepen Sport. 
Jeroen Nagels, voorzitter 
Jan Kunnen, Rob Onderwater, Kenzo Vermeesch, leden 
 
Nadine Schroeders, afdelingshoofd Leven 
Karel Rowies 

 Daisy Huleu, secretariaat. 
 

VERONTSCHULDIGD:  
 

/ 

AFWEZIG: / 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

1. VOORSTELLING NIEUWE SCHEPEN EN LEDEN KERN SPORTRAAD 
 
De leden stellen zich individueel kort voor aan Joy, Joy introduceert zichzelf.  
 

2. AFSCHEID EVA 
 
Jeroen stelt de vraag of er vanuit de sportraad iets voorzien wordt rond het afscheid van 
Eva, ze is tenslotte 7 jaar schepen van Sport geweest. Joy vertelt dat Eva zelf ook graag 
een afscheidsfeest plant wanneer er versoepelingen optreden.  
 
Conclusie: de kern is akkoord om een geschenkmand bij Van Camp te kopen en te laten 
leveren.  
 
 

3. OPEN FORUM 
 
Iedereen is het erover eens dat er dit jaar nog moet gecommuniceerd worden naar de 
leden van de sportraad. Virtueel vergaderen zal voor sommige leden moeilijk zijn. Er zijn 
onvoldoende agendapunten om een open forum bij elkaar te roepen, er kan ook 
gecommuniceerd worden via email of aan de hand van videoboodschappen.  
 
Conclusie: er komt dit jaar geen open forum meer. 
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4. SPORTBELEID, SUBSIDIES, BOVENLOKALE SAMENWERKING 
 
Jeroen wenst binnen de kern van de sportraad duidelijkheid over wat er van iedereen kan 
en mag verwacht worden, de kern is het hiermee eens. 
 
Sportbeleidsplan 
 
De trekkers van dit topic zullen Joy, Jeroen, Rob en Daisy zijn. Het sportbeleidsplan wordt 
verder detailleert uitgeschreven, hieraan wordt ook een overzicht van de financiën 2020-
2025 gekoppeld. De werkwijze is als volgt: de trekkers werken een voorstel uit, dit wordt 
besproken met de kern van de sportraad. Daarna zal dit voorstel besproken worden op het 
open forum en als laatste voorgelegd worden aan het college van burgemeester en 
schepenen.  
 
Subsidiereglement 
 
De trekkers van dit topic zullen Joy, Jeroen, Rob en Daisy zijn. Om te werken aan een 
vernieuwd subsidiereglement moet eerst het sportbeleidsplan gefinaliseerd zijn, dit is de 
bouwsteen van het subsidiereglement.  
 
Bovenlokale samenwerking 
 
De trekkers van dit topic zullen Jan, Jeroen en Daisy zijn.  Peter Van den Berge is 
aangesteld als beleidscoördinator IGS Vrije Tijd – Druivenstreek. De werkgroep sport van 
de IGS bekijkt hoe een bovenlokale samenwerking tussen de verschillende gemeentes ook 
kan geïntegreerd worden in het subsidiereglement. De vraag is hoe we sportclubs en de 
verschillende sportraden hierin gaan betrekken. 
 

5. SUBSIDIES: JAARLIJKSE SUBSIDIES EN CORONA GERELATEERDE SUBSIDIES 
 
De deadline om de werkingstoelagen in te dienen was 31 oktober. Er wordt bekeken in 
het team post corona hoe we de verdere uitbetaling aanpakken. Indien nodig gaat de 
dienst in gesprek met de clubs die hiernaar vragen. Wanneer herzieningen nodig zijn 
wordt het advies van de kern gevraagd.  
 
Rob vraagt om een lijst te maken van hoeveel leden elke club heeft en dit om te zetten in 
een grafiek. Er moet ook een onderscheid gemaakt worden tussen leden uit Hoeilaart en 
leden niet uit Hoeilaart. 
 
De kern is van mening dat wanneer aanvragen te laat worden ingediend het recht op 
subsidie vervalt.  
 
Het team post corona maakt momenteel een stand van zaken op wat betreft de aanvragen 
rond steunmaatregelen voor het college en een advies voor de betrokken raden. Er gaan 
geen details naar de raden omdat het gaat over gevoelige informatie.  
 
Rob uit zijn bekommernis dat het budget niet eerlijk verdeeld gaat worden omdat niet elke 
club de stap durft zetten om hulp te vragen. Hij wil ook graag weten hoeveel procent van 
het budget al besteed is, is er een bepaalde tendens. Nadine licht toe wat er gebruikt is en 
bevestigt dat het volledige budget wordt gebruikt.  
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De sportraad wordt regelmatig op de hoogte gebracht van de aanvragen en de 
vooruitgang.  
 
Er is een algemene vraag om “positieve energie” open te trekken naar alle verenigingen, 
niet alleen naar zij die erom vragen.  
 
Er kan elk jaar ook een aanvraag ingediend worden voor duurzaam sportmateriaal, de kern 
is het over eens om geen actieve oproep meer te lanceren. De kern stelt de vraag of dat 
het resterende bedrag van duurzaam sportmateriaal kan gebruikt worden voor het 
uitbetalen van de werkingstoelagen, Nadine bevestigt dat dit kan.  
 

6. WERKINGSVERSLAG DAISY 
 
Daisy geeft een opsomming van de taken waar ze momenteel mee bezig is: 

 Feest van de sport: projectfiche 
 Team post corona 
 Maatregelen corona  
 Aanpak schoolsportdagen 
 Kuiscalculatie 
 Wandel en fietsroutes updaten 
 Sportkampen 2021 
 Sportelcampagne 
 Bewegen op verwijzing 
 Samenwerkingsovereenkomst zwembad Overijse, Jeroen vraagt of dit mee kan 

worden opgenomen in bovenlokale samenwerking.  
 Aankoop materiaal SJC 
 Duurzaam sportmateriaal, Jeroen vraagt of deze aanvragen nog verstuurd moeten 

worden. Rob wil niet dat het budget verloren gaat en vraagt of dit kan verschoven 
worden naar een andere budgetpost.  

 
7. FEEST VAN DE SPORT 

 
De algemene bemerkingen zijn dat de vorige vergaderingen van feest van de sport stroef 
verlopen.  
 
Werkgroep 
 
De trekkers van dit topic zullen Karel, Kenzo, Jan en Daisy zijn. De doelstellingen worden 
duidelijk bepaald voor 2020 en 2021. 
 
Projectfiche 
 
Daisy licht de projectfiche toe, Joy en Tim hebben deze niet goedgekeurd in zijn huidige 
vorm en vragen om een goedkoper alternatief uit te werken. 
 
Jan zegt dat de doelstelling niet mag verloren gaan, sportclubs moeten meer 
samenwerken. Zeker voor kinderen is het fijn om een gadget in de bus te krijgen, toch is 
het belangrijk om te blijven investeren in de tentoonstelling van de sportclubs. 
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Kenzo vindt de visuele campagne een goed idee en Rob is bezorgd dat er weinig opkomst 
ging zijn naar het visuele feest van de sport ten opzichte van het budget dat er 
gespendeerd wordt. Jeroen wil voor 2021 nadenken over een nieuwe piste. 
 
Conclusie: volgende vergadering 6 november om 7u via microsoft teams 
 

8. VARIA 
 
Gerry Hoeylaarts (ERCH) zetelt in de mobiliteitsraad als vertegenwoordiger van de 
sportraad.  
 
De gemeente gaat niet opnieuw raden van beheer oprichten. De problematiek 
infrastructuur is een onderdeel van de agenda van de sportraad, de jeugdraad en de 
cultuurraad. Uiteraard kan er steeds overgegaan worden tot het oprichten van 
werkgroepen zoals in het verleden gebeurd is bij de opmaak van het reglement rond 
infrastructuur. 
 
Het ontslag van Linde moet ter kennisname naar het college. Jeroen gaat dit naar het open 
forum communiceren en een oproep naar nieuwe leden voor de kern lanceren. Dit kan aan 
de hand van een oproep in de Hier Hoeilaart of op facebook. 
 
Rob wordt de penningsmeester van de rekening van de sportraad met hulp van Jeroen. De 
sportraad heeft elk jaar recht op een subsidie van 620€. 
 

 
 

 
 
 


